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PREDMET: vijeinidka pitanja i inicijative sa 3. sjednice Gradskog vijeia odrzane,dana 30. 6.2022. godine. dostavlia se.Na osnovu ilana 167' stav t. illana tzta. starll. po.lo'nika o radu opcinskog viiecaZavidovici ("sluzbeni glasnik opcine Zavidov,ici". broj 714 - preiisceni tekst. g/l 4. gll4.8118' 4/21 i 4/22)' ' ptilogu ut tt aorturti"r lr.ort.t )'' pi,unlu i Iniciiarive posravljena na 3.sjednici Gradskog vi;eea 

"i.2"*, a"ra 30.06. 2022.godine.
Strudna sluZba Gradskog uu.ll uputita p ,i:;jrier." pitanja vijecnika samira Skejiia ito: Prvo vijecnidko pitanje Jortuury.ro nreoztisu 

-irtu,rrt 
. ia;eanice Zavidoviii. drugo

;'fi?lffJ#anje 
upuie'o iu ',Dom zdravlja" zuriiou;iii detvrto vijeinidko pitanje, upuieno

- Prvo vijeinidko pitanje vijeinika Harisa Hod,zicadostavljeno Kantonalnoj direkciji za
;TJ:,:,T?ll'.}f.";*"h,u?lll,**tm;ilru",un,ro;t.;;il;pitu,j.dostavrjeno

Na vijeiniika pitanja vijeinika Asima Sinanoviia. Ferida Kakniaseviia. Hakije osmiia(prvo i drugo) i Zahidi Ardii;;i;a odgorore ;;:. sjednici cruartog vijeca je daoGradonadelnik i po isti nije po,..uno Jo.tuurjuti odgovore u pisanoj formi. l

.o,,o,,',?'i'lT.l%T,,;,[ffi'ijJJ..;i,}i"?Hr;"ii';r;. ispunjauaju u,ro,. iz itana tTta

,r,". allll',l,xt#oKluba 
vileenita Socijaldemokratske partiie BiH. ispunjava ustove iz itana

rnicijativa fii,fff:'i:?"ftJ',L'if;''j;'';i,,,,,,, nranifesraciju ..Ljero u gradu..ispunjava-ju usrove iz-ilana rzi". p"}"vnika o.ua, oflirrr."* vijeca Zavidovici.
0",,",,1,?i l'[:X Aoo:]i),d;X'#f ,1*:t,,ffi;#d' ispunjava,.i""."i, drana tT t a

Inicijativa (druga) vi;eenita e.,,inu Imamoviia, upucena u cIK BiH.odgovore na, postavljena vijeinidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
fit"ti**ajuic{ 

Gradskog vijeea r# uvrstavada u anlvni red naredne sjednice Gradskog
S poStovanjem.

PRILOG: Vijecnidka pitanja i inicijative sa 3. sjednice Gradskogvii*a;od 3 0.06.2022. god.
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 0 l -04 -1890122- Ap -7
Datum: 30.06. 2022. godine

VIJECNIdKA PITANJA I INICIJATIVE
sa 3. sjednice Gradskog vijeda Za'itlo'idi odrzane 30. 6. zl2z.godine

INICIJATIVE I
Samir Skeiid:
Predmet: Zabrana

ObrazloZenje:

VIJECNIdA PITANJA VIJECNIKA SAMIRA SKEJIC:

voZnje budnih vozila-motocikara i detvrotodkasa u uZoj urbanoj zoni

Postovani' osvrnuo bih se na hronidan problem u najuzoj urbanoj zoni a izravno se tidenepovoljnog utjecaja nedozvoljenog mivoa buke na ziroie i iaravtl.' (rai^Naime, znajuii da jenezeljen nivo buke negativni piedi[tor u pojavi bolesti zamoliiu vas da zajednidki razmotrimomoguinosti kojima se ova okolnost moze ziadajno reducirati u urbanoj zoni.

Za po('etak' bilo bi dovoljno identificirati razloge ko.ii doprinose po.jaianom nivou buke uurbanoj zoni i eventualno ietektovati vrijednosti iiuou''uut..u najizlozeniiim dijelovima gradaa potom iztaditi kartu nivoa buke za pojedine au.r"". g.ada. Kad se prikupe svi neophodnipodaci bilo bi potrebno u zonamasa nedoruolienim niuoom buke donijeti odluku da se zabranitranspot't i voznja svih vrsta motornih vozilakoji proizvode nedorroljen nivo gradske buke. Sobzirom na specificne uvjete , nus., gradu ,u poe.tut je dovoljno'ruu.uri,i voznju glasnihmotocikala i detvorotodkasa sa nivoom riu.roni.u,i. irrL irnuo 95 decibera.

Inicijativu podnosim u skladu sa dlanom r 09. u pisanoj formi.

S poStovanjem,

Predmet:

Izgradnja atretske staze na platou fudbarskog terena FK Krivaja

Obrazlolenje:

Postovani prisutni' Grad Zavidoviii su sredina koJa gorovo cijelo stoljece bastini usp.iesnusportsku tradiciju u gotovo svim natiecateljskinr,rir"ipriirrn.,a ali.ie sli.jed neporol.j,ih okolnostiovaj grad udaljio od t:tltllabilnih sportskih domera. U zerji i nasrojanju da gradu vratimonekadasnji sportski 
.uglei bilo bi pot'rebno kontinuirano ulagati u sportsku infrastrukturu aosobito u discipline koje su n"optu,duro.zapostavljane u dosadasnjim razvojnim strategijama iu discipline koje promovisu kulturu natj.ecanja. siu;ili;vakvu projekciju aperovao bih na

HtT;'It 
dau ruzmatranje uzmu ,,og*rorirrugun;u-, atretsku stazu na pratou terena FK

- Gril.Z^1r]9-"^r.,.:,.yrica Sarult-Uega Basagica bro.i 9.72220 ZavidoviiiTelefbn: 032/206-780 infb' lax: o:zz-oC-zbi.'"'""r.r,,i"li;, 
".uad 

za'r.,o'rcrrli;zarrd.r.ici br. ooztri,,r)birr.net b!.



sredstva zareahzaciju bismo predvidjeli u dogovoru s Atletskom federacijom BiH i sredstvima

viSih nivoa vlasti.

Zamolio blh za PotPun
Peroviii u Periou 2020'

(iracl /_avic.lor ici. l.jlrer Sat\cr-hcga llasagiea brrrt (). 71120 /'ar itlor tcr

Inicijativu podnosim u skladu sa clanom 109. u pisano.l formi'

S poStovanjem,

l. Prvo pitanje za upucujem MedZlisu islamske zajednice Zavidovici.

Postovani, molio bih da mi odgovorite na nekoliko pitanja.

Prije svega, zaSto se na po;edinim grobnim mjestima dopu$ta da se neprimjerenim

odabirom nadgrobnih spomenika naruSava polrebni sklad u hijerarhiji nadgrobnih spomenika?

Zalto se , odafiru grobnog mjesta preminulim ljudima ne obezbijedi podivali5te na

najljepsim zemljisnim lokalitetima? Dosidasn;a praksa da peminule pokopavamo na

rr.ptiitrpuenim zonama bi se znadajno mogla izmijeniti'

Za1to r. oUurf .rti o smrti istidu 
"na 

neprimjerenim mjestima, banderama' stablima i

drugim nedolidnim mjestima?

Radi obaveru'rpru* javnosti molim da mi se odgovori dostave u pisanoj formi'

2. Pitanja za Dom zdravlja'

Obzirom da postoje indicije da se zapoSljavanje medicinskog kadra ne provodi u skladu sa

javnozdravstvenim 
-po,r.uu*u 

i da je neuskla"deno sa kadrovskim mogucnostima Biroa za

zaposljavanje odekujemo odgovor.tu rt.Jrtr.na pitanja u-pisanoj formi i blagovremenom roku'

.Koliko je uposleniku ,u uu.*.dnom strudnom spermom primljeno u desetogodiSnjem periodu?

.Zaitose prijemi u radni odnos orgunir":u nui.on usvaianja"budZeta ustanove a ne obratnim

:ffil} tadne indicije da su novoprimljeni uposlenici u izravnoj rodbinskoj vezi sa drugim

uposlenicima ustanovL ili njenog menadZmenta? ,^ i -iihnrrrr qrnrdnr
.Tadan broj prijavljenih kandidata u navedenom roku kao i njihovu strudnu spremu I nacrn

:):?ilr;?ljt,n.,u""ih uposlenika sa vanrednin obrazovanjem iednak ili veii od kandidata sa

redovno zavrSenom medicinskom Skolom?

.Da li su novoprimljeni uposlenici u i,.u,*: rodbinskoj vezi sa obnaSaocima javnih duZnosti

pri gradskoj upravi ili Gradskom vijeiu? 
^o- ..r^,rqrtai rr nrovi

.Dalijeprijemniispitkojise,akandidateprovodilegitimandogadajuprovjerinediiegZnan|a

:I:-i;j':"it'ouor. poslove se angazu.iu uposle.ici sa 'anredno 
zavrsenim nredicinskim

:$Ti:".:'rtillt.ni.i sa vanrednim obrazovanjem kompetentni za obavljanje svih poslova iz

:#l"f:3jt[S:?': radu za uposlenike s vanredno stedenim obrazovanjem istovjetan

uposlenicima sa redovno stedenim zvanjem?

- Na kojim obrazovnim ustanovama;e sticanjo zvanje ugoslenika sa vanrednim obrazovanjem?

.Kolikouposlenikaustanovepripadasektoruparamedicinskogkadra?

.Kad je posljednlipui, ,rtunori provede.,a sistematizaciia radnih mjesta?

3.Pitanje,,uNue.l,.,ikaGradaZafvidoviciinadleZnusluZbu

i blagovremen odgovor na pitanje vezano za ulaganla u podrudnicu

do 2022. godine s p.ecitniropodacima o ulaganju u prometnu i putnu

J
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ifrastrukturu te ulaganja u pojedinadna donraiinstva po osnovi obesteienja za materijalnu stetu
na ob.iektima stanovanja kojima je Steta novdano kompenzovana. Molim da se lao prilog
izvjestaju dostave sve informacije o razlozima ulaganja, lrnoru kojije isplacen, prirodi i vrsti
doniranih sredstava, lokaciji na kojoj su sredstva Ltrosena; irnenu i prezimenu uZivaoca
doniranih sredstava, izvjeStaju nadleZne inspekcije koja je indicirala potrebu ulaganja, tadnom
datumu kad je ostvarena novdana transakcija/donacija.

4' Naredno pitanje je izvan prethodnog kontesta i upuieno je Nadelniku i predsjedniku
mjesne zajednice Kovadi. Naime. na obiljezavaniu vaznilin autrrna na nivou Grada medu
zvanicama i polagadima cvijeia redovno se pojavljuje predijednik pomenute m.iesne zajednice.
zaito su izostavljeni predsjednici drugitr mlesnitr iupanl.u i1. ti ouo neka vrsra nedozvoljenog
favorizovanj a politidkih istomiSljenika?

odgovor izrisito zahtiievam u pisa,o.i fbrnri i brago'renren.nr roku.

5' Molim nadleznu sluzbu Grada da mi dostave blagovremen odgovor na sljedecepitanje:
u kakvom je stanju stambena infrastruktura drustvenih domova u svim mjesnim zajednicamagtada i no kojoj listi prioriteta i kojem vremenskom roku ce se planirati infrastrukturnoobnavljanje navedenih objekata. koji le nivo fukncionalne osposobfer"r,l I upotrebljivostidruStvenih domova koii su u stanju najlosije tehnidke opremljenosti. Ujedno, molim da sedostavi finansijski predradun za ouakai p.ol.kut ukoliko se pristupi obnavljanju drustvenihobjekata u mjesnim zajednicama.
odgovor izriiito zahtijevam u pisanoj formi i bragovremenom roku.

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA ASIMA SINANOVIC:
Asim Sinanovid:
Gospodine gradonadelnide sa pomoinicima. kolege viiecnici. prisutni gt-rsti. mediji iostali svevas srdadno pozdravliam. Imam.ie dno.Lrsnreno pitanieza grad.nailenika. a dolazinr iz strankepenzionera'/umirovljenika. Pitanji se odnosi na pa.kon;s[. Lrp. i nasi penzioneri mole i pitajunadelnika da li postoji moguinoit ako imaju ,r.irtru da se duzinom Bosne. bar ovom stranompostavi 

'f 
os malo veii broj klupa, kako biii nasi p.nrio*ri i svi ostali koji secu se gore-dolemogli da se odmore i isto tako ako postoji mogudnost go.. u Kamenici na onom stadionu da sepostave dvije' tri klupe, bili bi vam zahvalni.\ista ,Is.. puno vam hvala. Ako moze usmeniodgovor.

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA FERIDA KAKNJASEVIC :Ferid Kaknia5evi6:
Japozdravljam sve prisutne, nadelnika.sa saradnicima, predsjedavaju6u i Radno predsjedniStvo
l.-T:'j 

u"'tge vijeinike, kao i mediie jer. a vidim arl! 
"ra;. 

prisurna televizija. bar na nekovrueme.
Ja iu iskoristit priliku namjerno da postavim takode usmeno pitanje i to gradonaielniku izrazloga Sto ima puno nejasnoia i upita u vezi komunalne naknade. jer ako ja dobijem pismeniodgovor nisam siguran da.iu ga ja uspjet prezentirat. a volio bi da rni gradonaielnik odgovoriili neko od pomocnika u koje turt,. ia. i za koje ;;rrj.;. se trosi komunalna naknada. Imapuno pitanja po tom jel po toj po to.i obavezijel loju prueu.iu jel pravna i fiziika lica. a mislimda bi neko' da bija znami r.elnu vi.iecnika rna aa mi^dobivanro jel posebno kako se zove ovestavke u budzetu za koje nam.iene idu. veiina ljidi ne zn-a- pa bi molio ako moze.jedan usmeniodgovor ovdje vrlo kratak. koncizan da se rjudima maro pojasni, Hvara.

INICIJATIVA I VIJECNIdKA PITANJA I VIJECNIKA HARISA HODL:IC:
3
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Inicijativa u ime Kluba vijecnika Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vijecu
t Zavidovi6i

,.1\'@
\Ntty', Pr.d-.t, Ini.ijativa za donoSenje odluke o pokretanlu aktivnosti na projektovanju i izgradnji

r 
^, 

\ .d teniskih terena za potrebe djece i gradana Zavidoviia

\N\"uP postovani.
\'..-,tS 

na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidovi6i, u ime Kluba vijeinika

Nt* Sociialdemokratske parrije BiH u Opiinskom vijeiu Zavidoviii podnosim INICIJATIYII za

N ' donosenje odluke o pokretanju aktivnosti na projektovanju i izgradnji teniskih terena za

potrebe djece i gradana Zavidovica.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

O B R AZL O ZLNJ E M kako slijedi:

Kako je Rukometni klub Zavidovici Krivaja Zavidovici objavio proda.iu sportskih terena

smje5tanih na posjedu rukometnog kluba a time i terena za tenis koji su. kada je u pitanju

lokalna ,u,,,oupru, a Zavid.ovici, p-ostajali smo na ovoj lokaciji, nuZno je poduzeti radnie na

obezbjedjenju novih terena na kojim bi na5a djeca i gradani Zavidoviia mogli igrati tenis'

Za realizacrju ove inicijative zaduiuie se nadleZna sluzba i gradonacelnik da poduzmu sve

potrebne radnje na pronalasku pogodnog opcinskog zemlji5ta/lokaciie za izgradniu teniskih

terena, izradu projekia i odabiru nal-pouognileg izvodada radova na izgradnji tenidki terena'

Sredstva zarealizaclju ove inicijative ptrdvidjeti buddZetom grada Zavidovi6i 2a2023' godinu'

Za realizaciju ove odluke zaduLuje se opeinst<i nadelnik i nadleZna opdinska sluZbe sa rokom

od 60 dana od dana usvajanja inicijative'

S PoStovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE' dostavlja se

Na osnovu dlanova g. i g7. poslovnika o radu op6inskog vije6a Zavidovici, kao vije6nik

Gradskog vije6a Zavidoviii postavljam sljedeie vijeiniCko piturj., Kada ce se nastafviti radovi

na di5cenju kanala i bankina uz regionalnu cestu i465 Zavidoviii-Maglaj u nasel.lenom mjestu

Dolac te kada se moZe ocekivati kosidba kompletne dionice puta Zavidovici-Magla-i')

ObrazloZenje:

Izvodad radova na odrZavanju regionalne ceste R465 Zavidovici-Dolac Doboj putevi d'd'

Doboj Jug vrsio 3. u 
-fr"ttrodno-m 

periodu di5cenje bankina i kanala uz dionicu ovog

regionalnog puta sve do naseljenog mjesta Dolac. 
*eiseenle 

kanala uradeno ie za prvih 5

kilometara dionice puta Zavidovici-Doiac-Maglaj dok je preostalih cca 3 km dionice puta

nedovrseno i vec mjesec dana izvodad radova"n! podulima aktivnosti na nastavku disienja

kanala dionice puta koja je, kada je u pitanju odrza,anle regionalnog puta, u njegovoj

nadleZnosti.

Direktno pitanje:

Kada se moZe odekivati nastavka

planira uraditi kosidbu ove dionice I

r radova na preostala 3 km puta' te kada izvodad radova

puta?

4
Grad Zavidovici' Ulica Satvet-bega Baiagica broig'72220 Zavidovrci

Telefon: O32l2l6'78linfo, fax: O32t2O6'106' 'r:lad"zavtdolrct/ri'zavrrlovtci 
ba' onzdtcr{'i'bilt'net ba'



Uz odgovor dostaviti i informaciii kada planiraju izvrSiti betoniranje nedavno podtavlienih
saobradajnih znakova koji nisu stabilni i pozicionirani u vertikalnom poloZaju u skladu sa
Zakonom o saobraiaju, te izmjeStanje znakovaza naseljeno mjesto Dolac a koji su postavljeni
neposredno uz most za skretanje za naseljeno mjesto Rujnica umjesto za I km niz. pr.*u
Maglaju?

od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi. Vijednidko pitanje upu6uje senadleZnoj gradskoj sluZbi, Kantonalnoj direkcijiuza clste i preduzedu Doboj putevi d.a. oouo.;
Jug.

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dosravlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu opiinskog vijeca zavidovici. kao vijecnikGradskog vijeia Zavidovici postavljam sljedeie vrleenieto pitanje: Da li je i kada je u planupostavka turistidke signalizacije na regionalnom putu R465 Zavidoviii-Magla.i sa oznak om zaskretanje prema nacionarno- rpor.niku Stara Rujnidka dLamija?

ObrazloZenje:

U pitanjima upudenim prema Kantonalnoj direkciji za ceste trazio sam informaciju kada ie seizvrsiti postavka turistidke table za nacionalni ,po.n.nit Stara Rujnieka dzamija i u odgovorusu dostavili informaciju da je nadleZnost postavke turistidke signatizacf e u ortastima lokalnesamouprave.

S toga je potrebno dostaviti informaciju.kada je moguie odekivati postavku ove table obziromda'ie Kantonalna direkcija za ceste vei izvrsiii postlrku saobraiajne signaliza cije i oznaku za

,XiJ*jt 
prema mjesnoj zajednici Rujnica u n, i.oi., fi ,. *ogta izvrsiti i postavka turistidke

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisano.j lormi.
Vijeinidko pitanje upuiuje se nadi-e2no.i gradsko.j ,tuZf,i-

S poStovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8' i 87. Poslovnika o. radu opiinskog vijeda Zavidovici. kao vijednikGradskog vijeda zav.idovici postavljam sljede6e vleenieto pitanje: Trazim da se dostavekopije evidencije o izlasku pasa lutalic a iz azila?

Obrazloienie:

kako u poslednje vnj.ele imamo poveian broj pasa lutalica u ruralnim podrudjima kao i zalbepojedinih mjesnih zajednica da sqpsi lutalice"iimjesta.iu sa azilana ruralna podrucja potrebnoje hitno dostaviti kopije evidencije t izrasku pasa rutaric aiz azira.

ovo je potrebno dosta.viti izrazloga sto je kraiem godine u aziluzbrinuto oko 120 pasa lutalica

irrl,ilXtotijskom 
nalazu oa tz.5os.2022. goalnl se navodi da u azilu boravi oko 65 pasa

Uz kopije evidencije o izlasku dostaviti i pismeno obrazlozenje gdje se psi lutalice izmjestaju.
5

crad Zavidovici, U r ica Safver-bega BaSagi6a bro.1 g, 7 2220 Zav idov iiiTelefon: 032/206-780info,fax: 0321206'706'**"'l^",0*i,.ur,$ad..a'idovici/pavrdovici.ba.onzdici(r)bih.net.ba. fE.BFC



Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj lbrmi.
Vijeinidko pitanje upu6uje se nadleZnoj gradskoj sluZbi i UdruZenju Zivotinisko carstvo

Arma.

S po5tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidoviai. kao vije6nik

Gradskog vijeia Zavidovidi postavljam sljede6e vije6nidko pitanje: TraLim da mi se dostave

svi dosaia5nji izvjestaji Komisije za nadzor nad provodenju Projekta zbrinjavanja napuStenih

pasa i pasa lutalica u urbanim sredinama opiine Zavidovici?

Direktno pitanje:

Zahtijevam da se dostave imena dlanova Komisije za nadzot nad provodeniu Projekta

zbrinjavanja napuStenih pasa i pasa lutalica u urbanim sredinama opiine Zavidoviii kao i svi

dosada5nj i izvjeStai i ove komisi.ie.

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi'

Vije6nidko pitanje upu6uje se nadleZnoj gradskoj sluZbi'

S po5tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova g. i g7. poslovnika o radu opiinskog vijeia Zavidoviii, kao vijeinik

Gradskog vijeca Zavidovici postavljam sljedece vijLcnidko-pitanje: TraZim. da mi se dostavi

informacija da li azil za pse posjeduje svu potrebnu prateiu infrastrukturu i objekte potrebne za

obavljanje registrovan. i;.tutnorti ia prihvat pasa lutalica u skladu sa rjee5enjem broj: 06-19-

3o61l2l-uP- 1 -5 od 6.09.2021 . godine?

Direktno pitanje:

Da li Azi za pse ima prostoriju za odlaganje lesina (hladenje prostorija tzv ledilica/mrtvadnica)

u skladu sa dlanom 34. pravilnit a o oiniranju i uvjetima koje moraju ispunjavati skloniSta za

Zivotinje (SluZbeni glasnik BiH br' 27110)?

S po5tovanjem,

INICIJATIVA VIJECNIKA REFIKA EA.TTC :

Refik eatid:
F*d*.tJ.,.ijativa za kulturnu manifestaciju; Ljeto u gradu:

Postovani predlazem GV Zavidovici i gradonacelniku da organizujemo kulturnu manifestaciju;

Ljetoug,ud,;uperijoduod20.O7.2022.godinedo20.08.2022,godtne.
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OBRAZLOZEN.IE: BudZetom GV Zaiidor,'ici .1e predlozeno 5000 KM za navedenu
manilbstaciju. ali ista zbog pandemiie korone ni.je in'rStena u progranr rada GV. Zbog
promijenienih epidemiolo5kih uvjeta iniciranr da ovu kulturnu manitestaiiju realiziramo.
PredlaZem gradonadelniku ako prihvata ovu inicijativu, da hitno formira iim za realizaciju ove
manifestacije u sastavu;
Doc.dr HaSim Mujanovic
Mrjur. Erna SamilhodZii
Prof.dr. Refik Catic
Mr. Demir BuljubaSic
Jalmanovic Sanel, Idriz Alihodzii, Adem SmailhodZic, Nihada Mustafii Serbo, Faljii Mustafa.

VIJECNIdKA PITANJA VIJECNIKA HAKIJE OSMIC:
Hakiia Osmid:
uvazeno PredsjedniStvo, gospodine Gradonadelnide. dame i gospodo. vijecnice i vijeinici.uvaZeni gosti, sve vas srdacno selamim. i pozdravljam i.ia postavljam dva vijecnicka pitania.Prvo se odnosi na sanaciju' da li je planirano i lada se planira sanaciia utice q. maj koja senalazi' evo mozemo sigurno reii u uzem gradskom.iezgru opcine Zavidoviii. a koja je izuzetnozapustena ulica i sem toga sto je ovaj gabaritima uska i evo nema ni trotoara. ni put nijeadekvatan bilo da je u pitanju siobraiaj motornim vozilima, bilo da je u pitanju ovaj setnja iprolaznika i gradana, pjesaka i tako aatle i ugroz.nu 1. bezbijednosr i jednih i drugih. EvotraZim odgovor na to pitanje.

Drugo pitanje se odnosi na asfaltiranje puta od mosta na rijeci Krivaji u mjesnoj zajednici
"Btezik" prema skoli Podrudnoj Skoli u nieziku prema Ktajniiima i Braseljivinama. Kada je uplanu asfaltiranje tog puta, posto su mjestani [oliko il; informaciju uplatili sredstva naradun opiine u iznosu.cirka, nekad jos pnje par mjeseci u iznosu Ji.ku'+o.ooo maraka imislaim da -ios ima, a da se radi na tL- ,u[rpianiu iredstava od strane gradana? Kada ie
8ffil: 

uzet udesce u tome ievo adekuutno podrzati ta.i projekat i krenuti-u realizaciju istog.

INICIJATIVE VIJEdNTXA ARMINA IMAMOVIC:
Armin Imamovid:

PREDMET: INICIJATIVA

Postovani, na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu opiinskog vijeia zavidovi(iINICIJ.ATIYTJ za postavljanje displeja ,,BROJAC BUDZETSKE 
'OTROSNJE., 

apostavio na zgradu opiine.
U skladu sa poslovnikom INICIJATIVU podnosim u pisanoj formi.

OBRAZLOZPNIE:

Displej bi 24 sata pokazivao koriiinu i brzinu budzetske potrosnje.
Smatram da gradani imaju pravo na informa.i;, toia s.Lanjuje moguinost manipulacijenjihovim novcem kao i o kolidini i dinamici trosenja uraz.trtl, sredstava.Samim tim da ce se i inicirati aktivnije udesie jei kvalitet zivotagradanki i gradana zavisi od
j?liiltriil';:tJosti 

u budZetske p.o..r. i tako ouezt,ileJiio racionarno i efiklsno raspolaganie

Posebno mislim da ce se i zaposleni uJavrrom sektoru o<lgor.rnije ponasati.jer ako znanro da

ifriuu^ 
ili 213 budzeta ide na njihove plate onda imaml pravo traliti vecu odgovornosr od

Podnosim
koji bi se
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Sto se tide finansiranja brojaca i tehnidke izvedbe moZemo se obratiti da tu posreduje - Centar

civilnih iinicijativa koji je to ved uradio i za postavl.ianie bro.iaca u sara.ievu a ko.ii ie kao

financijera za tu priliku na5ao u Fondu za otvoreno druStvo BiH i USAID/CAP

PREDMET: INICIJATIVA

PoStovani, na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu opdinskog vijeda Zavidoviti Podnosim

INICIJATIYIJ za podno5enje imovinskih kartica svih aktuelnih vijecnika u OV Zavidovtcj a

koje ie se odnositi na imovinsko stanje prije izbora u OV kao i imovinsko stanje nakon

preuzimanja duZnosti do danas.

isto tako ,1.eni.i koji su se odrekli pau5ala da navedu u koje svrhe kome i u kom iznosu

proslijeduju taj iznos.

U skladu sa poslovnikom INICIJATIVU podnosim u pisanoj formi.

OBRAZLOZPNIP:

Oni vijeinici koji su u stalnom kntaktu sa gradanima (a.ia sanr.iedan od tih) sviedoci su stalnih

optuzbi i insinuacija na racun vijecnika a koje se odnose na protupravno koriStenie svog

poloZaja a u svrhu sticanja materijalne koristi'
Stvara se atmosfera nepovjerenla i beznada a svaki trud i odluka vijeca se komentira u smislu:

,,kome li sad na*;eSialr'i k; 6e od ovoga imati benefi". Zato u duhu transparentnosti

predlaZem da svi altu.ini vijednici (oni koji su drugi mandat onda prije tog mandata) javno

dostave svoje imovinsko stanje qa koje 6emo obajvit javno.

Takode se spekulira i da ,, ,i3.lri.i to;i t, se odrekli ,,pauSala" udinili to samo deklarativno

pa ih pozivam da javno pokaZu gdje je preusmjeren taj novac'

vIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA HAKIJE BOSNJAKOVIC:

Hakiia BoSniakovid:
UvaZeno predsjednistvo, kolegice i korege vijecnic.i, Gradonadelnide sa saradnicima. prisutni

gorii err.turnu alejkum i dobai dan. Ja uit', oua; put imao jedno krace vijeinidko pitanje'

zanimame da li se ista planira na realizaciji sanacije puta Ba.ivati-Mahoje?

ObrazloZenje:

U u na nekoliko mjesta navedeni put je onaj oSteden i ugoZava sigurnost udesnika u saobracaju

izanimamedalijeplaniranoiukomperiodusanacijatogputa?Hvala.

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA ZAHIDA AVDIEEVIC:

Zahid Avdiievid:
Gospodine Gradonadelnide, predsjedavaju6a, Radno predsjednistvo, kolege i kolegice vijeinici'

sluZbenici gradske uprave, kolege preas.l"eanici i preditavnici mjesnih zajednica, gradani opiine

Zavidovr(i, ,r" uus srdadno selamim i pozdravljam

Ja imam jedno usmeno pitanje, bicu vrio kratak i jasan. Znad1 vidim da su podele aktivnosti na

sanaciji Regionalnog puta prema prema Kameniti uz Gostovic. Vidim na par lokaciia' znadi

pitanje direktno Caiaonaeelniku: koje su taze predrridene za ovu godinu' dal ie se stic u

iu.iriieto.l sezoni i koje sve lokacije ie biti zavr5ene. Zahvaljujem'

vil Hvala lijepa. Da li se jo5i se ioS neko javlia?tia? Ukoliiko se ne javlja

uliu,*.nihodgovora.]In-ra.lzvolite.Gradonadelnik.
.---^-.t--:.-1,-:^: i ^-oJctarrnici rnie

Gradonaielnik: P: PoStovana ,i.;..ni... uvaZeni I'i.1eciici. precls.iednici i predstavnici m.lesnih
arl auult4!!lllrn. r v

zajednica, saradnici, medi.ii i giadani sve 
'iIS 

srdacno pozdrai'l.iar, i 7'elinl Lrsp.ie5an dan'
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Ja bi svakako volio kada su u pitanju vijecnidka pitanja i inicijative eventualno da zbog
ekspeditivnosti. zbog racionalnosti da ne Stampamo mateiiiale za neSto 5to nije potrebno. DI
evo na ovakav naiin. dakle kroz vase postavl.ieno pitanje i ka2ete zelite li usmeni odgovor i
koliko evo mi smo u prilici ida damo odma odgovor na raSe pitanje kako ne bismo bez r,,eze
maltretitarali naSe zapoislenike, a evo vama svakako davali viSe vremena, da vi moiete planirat
svoje dalje aktivnosti. Kada su u pitanju vaSa danasnja vijecnidka pitanja, dakle ja iu nastojat
da odmah odgovorim, al bi isto tako zamolio, dakle da rrkon ur*.nog Jdgoro.u nema potrebe
onda zajedino ukoliko treba od podnositelja pitanja, ako treba poseb-no ibrazloLenje da budepisani odgovor onda nema problema, ,.adit ..rno i pisani odgovor, ali kalem zbog
racionalnosti da evo baziramo se na to da ako ste zadovoljni ,u .,irn.nirn odgovorom kad
kaLete da ste zadovoljni da vam ne moramo pisati i trosit r;surr.. Sto .. tiie, dakle prvogvijedniikog pitanja uvaZenog vijednika Asima Sinanovida, drago mije da sre primijetili dase izvode radovi na uredenju korita rijeke Bosne i ove godine trebalo bi svakako da budeokondana ova faza kojom prilikom bi smo spojili od Gradskog mosta do Krivajskog mostadole, dakle cirka preko kilometar duZne duZne staze. I svakako dakle, plan je, a nakonzavrsetka ove faze koju je sad trenutno izvodad u poslu da iemo mi nasiaviti da gradimo iSetnicu onakvu kako je vei zapodeto i da iemo mi. dakle obezbilediti doi,ol.ian bro.f klupa ikorpi za otpatke koje ce pratit te klupe. gd.le nasi graarnl n.logu oclnrarati u popodnevnimsatima u ambijentu ko.iima zaista njima o<lgol'ara. oaite. el.o.ja cu svakako i pribilie2it i datinalog Javnom Komunalnom preduzeiu da nakon sto okonia izvodai radova or,,e radove dacemo mi odma pristupt postavljanju dovoljnog broja klupa i kako ste rekli ne samo ovdje negoi na terenu u Kamenici, a i po potiebi imlmo i"r"ii", u.'"; klupa da moZemo i na druga mjestazakoia se nade za-potrebno gdje nasi gradani odmaiaju. Dakle, ako treba i pojadat po gradu i toiemo uradit' Dakle, bit ie nakon Sto zavrsi izvodie radova mi iemo pristupit postavljanjuklupa.

Sto se tiie pitanja doktora Kaknja5evi6a, pitanje utroska sredstava komunalne kanade.Pitanje je na mjestu svakako i mi smo pokusavaii i ranije kro z samprijedlog o povecanju bodaza komunalnu naknadu da pokusu-o d-u priblizimo nusi* gradanima , stu li, njihova sredstvana komunalnu naknadu' Dakle, sredstva od komunalne naknade trose se namjenski. prije svegaza uredenje samog urbanog dijela grada, dakle ne uunurbunog. Tu se podraiumiieva uredenjegrada' disienje grada, kosenje, ukrasavanje. .iavna ra.sv,i9ta, regulisanje ili rjesavanje,komunalnih usluga na. tom dijeiu koji spadaju u fond zajedniike porroSnf e. dakle zbriniavanjepovrsinskih voda' dakle sve ono Sto grad dini ljepsim. to su dakle nam.jenske pare i one se kaotakve i trose imi smo kazalida ukoliko zelimo ljepsi grad. nas.ie bio prijedlog poveianje bodaza komunalnu higijenu obzirom da je 
.za potrete prJ*, pro.iekcijama Sluzbe za komunalneposlove' da bi bilo dostatno da mi uiedimo grad daon brd. rijep porrebno je negdje cirka oko530'000 maraka' Mi nismo uspjeli obezbijejiti ni polovicu titr iriosrava. I da smo i poveialikomunalni bod sa 0,04..na d,06, opet bi nam ialilo nekih 130.000. Dakle, mi sa ovihraspoloZivih sredstava kolko prikupimo od nasih gradana, to nije dostatno, tako da moramo evokoristit i neke druge izvore finansiranja t<ato frismo lojaeai broj kosenja trave, uredenje.ydnje cvrjeia i sve ono Sto vidite u naSem gradu.

sto je tile sanacije ulice 9..maj, pitanje je sv1\ako na mjestu i obzirom da evo zaposlenik kojiradi na tim poslovima, provjeriiu-da uiai-o dal je , pt#u kapitalnih ulaganja za ovugodinu iukoliko bude svakako da mi mozemo pristupit irrod.r;u radova na uredeniu te ulice. Sto setile asfaltiranja na podryiju mjesne zajednice ,,Brezik,., raino je infbrmacija da supredstavnici mjesne zajednice uplatili novdana sredstva, cini mi se oko 35.000 maraka i to susad namjenska sredstva koja ie se potrositi na Brziku, u .uo mi, obzirom da mije zaposlenikkoristio zakonsku moguinost da iskoristi godisnii oo.no, u zakonskom terminu, niegovimdofaskom' dakle na posao. on ie izac nateren sa predstar.,nicima m.iesne zajednice. da tadnouzme dimenziie' dakle sta to treba uradit. kolicinu da bi se nap.a'i,, tr'ruti,.,un prem.ier.predraiun ida onda mozemo raspisat tender.;;.; r,;; raspisali.'dakle. terder;. po irio,r-,
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modelu za odredene lokalitete. kao Sto su Skroz-c. kao Sto.ie Potkleee i evo imamo neke druge

lokalitete. Tako da bi to trebalo da bude zavrSeno prije septembra, prije predizborne kampanje.

Kad je u pitanju, dakle ovo poslednje pitanje Zahida Avdiievida, pitanje regionale uz

Zavidovi6i-Kamenica-Mitrov6i, drago mi je da ste primijetili da se izvode radovi, drago mi je
da su zapodeli, mada bi6u iskren sa veoma velikim zaka5njenjem. Ti radovi su trebali bit
zapodeti odma 18. godine kada su i nastale Stete na putnoj komunikaciji, usled obilnih
padavina, al evo drago mi je detiri lokaliteta su \zeta u obradu. Izgraden je i most iznad

restorana Kamenica koji je bio dotrajao. Svakako odekujem da u narednih dvadesetak dana

bude zavrSeno, a nakon Sto se dakle saniraju potporni zidovi i osigura ta putna infrastruktura,

trebalo bi da se zapodne sa postupkom presvladenja postoje6eg kolovoza novim asfaltnim

zastorom. Tako da evo odekujem da 6e to bit brzo.
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Ferid Kaknia5evi6: Stale sa onim putem uz Krivaju?

ffituzKrivaju,svakakovamainformacija.daklemismotrinadelnika.
"dr*r" 

,"d.trik Zepta. Zavidovica, Banoviia i Zivinica. mi smo potpisali. dakle inicilativu

za prekategorizaciju i. ..rt. iz regionalne u magistralnu. 'fa inicilativa .ie usvo.iena od strane

Feieralne ilua. jos prosle godine i ove godine. dakle 16. marta trebala.ie bit primopreda.ia

izmedi Direkcije ."rtu ZE-DO kantona i Direkcije cesta Federacije Bosne i Hercegovine"

medutim ona je odgodena do 20. maja. E, sada je dakle izvlena primopredaja i vile nadleZnost

nad tom saobracajnicom, dakle od pote,za Zepda do meda5a na podrudju grada Zivinica u

potpunoj je nadleZnosti Direkcij. ..riu vlade Federacije, tako da jednostavno sve ove upite, sve

ito god 6uA.rno imali moraiemo delegirat njima, kao Sto smo do sad radili sa Direkcijom cesta

Z}-Dokantona. Kada smo ved tu, dakle u ttm prelaznom periodu Direkcija cesta i kantonalno

ministarstvo za prostomo uredenje uzelo je dakle, napravilo je Sporazum sa Direkcijom cesta

vlade federacije da se zapodeti projekai izgradnje k*Ztog toka i rekonstrukcije raskrnice

Krivaja-Zavidoviii, Krivaja-Banoriei, Krivaja Krivaja-Maglaj, dakle da se zavr5i taj projekat, i

vec je uraden elaborat za eksproprijacilu, kompietnu eksproprijaciju, odnosno rje5avanje

imovinskih odnosa, preuzela je Kantonalna direkciia ija oceku.iem svakako da ie biti izgraden

kruZni tok jos u ovoj godini, obzirom da je redeno i planirano u postupku javnih nabavki

Kantonalne direkcije da su izdvojena sredstvazaizgradnju kruZnog toka'

Predsiedavaiuda Gradskos viie6a: Da Ii ima JoS nekih odgovora od sluZbe? Da li su

predlagadi zadovoljni sa odgorom na pitanja? tmatel dopunska pitanja? Izvolte KakniaSevid'

prvo, pa zatrm Zahid Avdidevic'
'Ferid' Kaknia5evi6: Ma. ja sam zadovolian odgovoronl z-a konrunalrru naknadu' a evo

iskoristit cu prilikulad ste mi vei dali rijec, ia bi zamorio.nacelnika. samo da kaze, molim vas,

Vi ste nama, Vi ste dobili prekategorizaciju'puta, ali ljudi ostale su nam udarne rupe' ljudi se

stalno Zale. Imal neko, ima ti nesti da nam moZete okvirno re6 kada ie te rupe biti sanirane?

Neka se neko ubaci, vjerujete da je ovo stra5an problem uz Krivaju, ko putuje, vjerujte' Ja

mislim sad kad je jo5 lijepo vrijeme inekako, ati tad budu ki5e bi6e haos' Evo toliko' ako

imalte neki okvirni p.rioa da se makar te rupe saniraju dok ne dode ne dodemo ta red za

eventualnu izgradnju novog puta ili presvaladenje novog sloja i tako dilj: 
,:x^.,:; r\- ri inE;'6;;;;:;;;;;r Dopunsko pitanje gospodin Zahid Avdidevic' Da li joS

lnik.odgovorionapltuni.uSmenoimaIikodopunsko
pitanje? Ima opet odgovor Gradonadelnik' Izvolte' r\^r.r^ t.^A io ,, nirqni, nrrrnaffi;;ililf;.,'-tiiuz"ni vije6nik je apsolutno u pravu. Dakle, kad je u pitanju putna

infrastruktura na potezu Zavidoviii-Banovi6i, oru j. zaista katastrofa' NaZalost naZalost

putujem i ja vrlo iesto u pravcu Tuzle tom saobraiajnicom i zaista -ie ono leopardova koZa'

Medutim. ja mogu samo urzet za z,adatak cla napravirr sastanak sa direkttlrom Direkcije cesta

Federacije kako bi evo na taj nacin.aprarici p'itisak cla se z-aista pristtrpi -ier od samog

okondanja ratnog stanja na podrudju Zaviiovica. mi nismo imali kvalitetno sistemsko stratesko

ulaganje na tom pr,nf* pruu.u. Tako da, zaisla evo vidio sam saobracajnicu' ali konkretan

odgovor kada 6e to biti urto ;" tesko dati, zato Sto sam vidio da firma koja je bila nadleZna'



gospodina AlihodZica.

odnosno preduzeie nadleZno zaodrLavanje te saobraiajnice je uradilo jedan dio posla u smislu
disienja bankina i postavljanje znakova, medutim oni su zaustavljeni obzirom aa im je redeno
da njihov ugovor sad prestaje obzirom da.ie to sad u nadleznosti vlade Federacije, odnossno
Direkcije cesta. Eto toliko.

Idriz AlihodZid: Dame i gospodo Esselamu alejkum i dobar dan. Na jedno od pitanja nasegvijeinika mislim doktora Skejida koje se odntsilo na polaganje cvijeca od strane mjesne
zajednice ,,Kovadi" vjerovatno se misli na polaganje, da li u pouoa, dana obilje LavanjaDana
odbrane grada ili Kote 715 ili ve6 ne znamna t<o;i se datum mislilo. Mjesne zajednice su duZneprovoditi odluke opStinskog vije6a Zavidovici. odlukom su utvrdeni zna1ajnidatumi i svakamjesna zajednica koja posalje svoju delegaciju na obiljeZavanje znadajnoj datuma treba dadobije priliku, duZnost nam je da damo p.irit, i da najavi prisustvo rnllrnI zajednice. Kamosreie da sve mjesne zajednice mogu se aktivno ukljudiiu prisustvo nu obig.zrvanje svih desetznaia-inih datuma 

.sa. 
polaganjem cvijeia u poroiu obiljezavanja istih. Konkretno. mjesnazaj.ednica Koavadi je jedna od rijetkih mjesnih'zajednica t ola p.ati skoro svaki znadajni datum,koia ry pojavljuje sa delegacijom i najavljuje se za polaganje cvijeca. Ne moze se desit da senajavi jedna mjesna zajednica, da se diuga ne najavi il da se ospori mjesnoj zajednici. ono stose desi' desi se da se ne na.iavljuju politidke partiie i niie prim;ereno da se najavliu.iu politidkepartije' Instituciie organizu.iu. obilieZa',a.iu iio.1.''tu. piititiera parti.la inra pra,u,. da organizu.jekad hoie' sta hoie sa svo.iim ilanstvom. a ne narusa'il ono st. trcba da iui,a inek iu'apolaganje cvijeca, ali vama je poznato unazadnekoliko godina, desetak godina otprilike ima daje uvedena praksa nellavljivanja posebno politidkih"partija pri polaganju cvijeia iza (ijeoryanizacije stoji Grad zavid,oviii, Komisija, braniladke irganizacije i udruZenja da ne bismoobiljeZavanj e znadaj.nih datuma pretvorili u prorn*i;r- ulto ei;e u1o tutu. vrste. Znadi,nemojmo poistovjeiivat mjesnu ,ui"dri.r, potiiietu punf u i neke druge subjekte kada je rijedo ovome segmentu'.Eto, 

-u 
tome je, nadam se da ie tak moZda ova s-tuu. uit definisana krozprestojeie' l<roz izmjene Statuta koje nam slijede, pa tamo u segmentu mjesne samouprave, kaojedna od stvari koje treba da budu u obarezi -i.rno: ,u;"ani.i, da prati implementaciju oveodluke posebno' Jestel primijetili tu odredenu manjkar"r,. ," sto je neko predsjednik mjesne
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Hvala lijepa. Ima odgovor pomocnika nadelnika

Dopunbsko pitanie Skejiiu. izvolite.
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raduni da se uputi dopis Poreznoj upravi Federacije Bosne i
vjerodostojnosti ovih raduna u .A4 formatu. Zahvaljujem.
Amer Avdiievid: Zadovoljan.
Predsiedavaiuda Gradskos viieda: Prelazimo na odgovore sa 2.

Zavidovidi odrZane 30. 5. 2022. godine.

Hercegovine na provjeru

sjednice Gradskog vijeca

Rasim Muiki6: Zadovoljan (dva pitanja).

ftat iiu Orrr,iet Nisam zadovoljan odgovorima ni na jedno ni na drugo pitanje, a radi se o

r"r*ili p.p*ta u mjesnoj zajednici ,,Brezik" prema naseljenim mjestima Lug, Memi6i

,Ludica gdje-gdje vrijednost projekta je par hiljada maraka gdje su obezbijedene cijevi prije par

godina i oa itiur. mje5rana jednim dijelom ovaj tako da je to ova.i veoma mala vrijednost

projekta. Tamo se navodi da je za nekategorisanje puteve za cijelu godinu planirano 20.000

maiaka i ukoliko bude mogucnosti izvrsice se sanacija istih. Medutim. tu ie zaista ugrozeno.

posebno kod dva propusta gd;e vise u zraku u vazduhu ovaj ugroZena bezbijednost korisnika

iog nekategorisanog puta u mjesnoj zajednici .,Brezik" prema naselienom mjestu Ludica.

fa'O ,e u litanju o*; runu.lia otvorenog kanala u naselju Majdan drugo pitanje sa proSle

sjednice Giadsfog vijeca, takode nisam zadovoljan istije nekako odgovor kao i ovo prethodno

Sto sam rekao. Isto takode je vrijednost projekta od moZda nekih desetak hiljada maraka ovaj,

ali ie otvorena kanalizacija u nur.l3.ro*-mjestu gdje je ugroZeno zdravlje djece i svih mje$tana

tog dijela Majdana. Hvala.

Hakii a BoSn i akovid : Zadov olian.

Amer Avdiievid: Zadovoljan.
Zahid Avdiievid: Zadovoljan.
Samir Skeiid: Zadovoljan.
Haris HodZid: Zadovoljan'
i-ffi;,a.u,t1u-gradanekojinasprateputemsredstavajavnoginformisanja,Sve
prisutne u sali. Opredijelio .u* ,. da reagujem i dam negativno oditovanje ovom dostavljenom

sadrZaju, nazovimo odgovor na moje" ,1.eniet o pitanje, iskoristim Toju poslovnidku

mogucnost postavljanja dopunskog pitanja. \zsadrLine *oZ. se zakliudit da se o svemu radi

samo ne o konkreino* i lurno* odgororu na postavlieno predmetno qitalje Potkrepljujem

ovu tvrdnju slledecim ukratko: pitanii se orJnosiio zaSto niie realizovarr Zakl-lucak Opstinskog

vijeia donesen prije cetiri goclirie zaizradu Plana i utvrdi'ania identitlkaciie locirania oglasnih

informativnih mjesta na podrucju grada i cijelom podrudju op5tine' Dozvolte samo da kratko

proditam odgouo. po ,ur.d"rori Zuttluiku. Nudl.Zna SluZba za upravu poljoprivrede'

vodoprivrede i komunalnih poslouu, od SluZbe za upravu geodetskih, imovinskopravnih

poslova i urbanizam nije traLllaprovodenje aktivnosti. Nije traZila provodenje aktivnosti nad

identifikacijom odredivanju lokac rja zi izgradnju oglasnih mjesta informativnih mjesta, te iz

navedenog razloga smatramo da odgovo...nu pottuuljeno pitanje moZe kvalitetnije Otl'^::nl
pomenuta sluZba. SluZba naravno nije pripremilsa i dostavila bilo sta' odgovora nema' I

nadalje kaZe nastavak sadrZir. odgorora prednje je iz razloga Sto ispostavljenih pitanja

proizilazi da je ,|u ,"alrra"rju predmetnog Zakljudla vi5e puta odgovarano da je u toku

postupak ,..utiru.ill ;i;;;J ilane SluZbe .-Brro zavrsavam. Iz proditanog konstatujem da ovo

nije nikakav odgovor, moZete se uvjeriti, a da ima nesto pozitivno u ovoj dostavljenoj sadrzini i

u ovom kvazi odgovoru to je da smo dobili informaiiju koju prenosimo sad svima' pa i

gradanima i lavnoii da Zakljudak inici.iative neie bitirealizo'an nikada za cetiri godine kad

nije vei. Bez obztakakve mi statuse ovde imali. certitlkate. revizi.ie h'ale. nro-ie mislienie da

imamo neefikasnu, neazurnu i nezainteresovanLt gradsku Llpravu ko.ia nenra empati.ie prema

potrebama gradana, da je odavno odnos izmedu Gradskog vije(a i izvrsne lokalne vlasti

nezadovoljavajuci, Sto je vidljivo. I dopunsko pitanje direktno za Nadelnika Gradonadelnika'

izvinjavam se koji je po svojim povlastima ndieden ovim izvriiocima: Da li ste upoznati sa

nepostupanjem po 
" 
zat<tludku 4 gJin.: Koje su njegove reakcije' prijedlog poduzetih

konkretnih aktivnosti i naprijed i na ovakve sludajeve i postoji li ovdje ikakva odgovomost za

l2
Grad Zavidovi6i, Ulica Safret-bega Ba5agiia broj 9'72220 Zavidovi6i

Telefon: 032/206-780info, fa,r: OIZtZOO-liOO,rvwt.zavidovici.ba'sad 'avido'ici(ri)zavidovici ba' oozdici(obilr'net'ba'
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ffi



' ovakve propuset? Jer ovdje je evidentan nesavjestan rad u sluZbi i nepostupanje, dinjenje po
obavezdudim aktima viSih nadredenih instanci, odnosno ovog organa.

- Semso Fehrid: nije prisutan na sjednici.

ZAPISNIK SAEINILA
/'

,a7/eaar/
Hajrudina HadLit

l3
crad Zavidovic i. U r ica Satver-hega Basagica bro.i 9. 7 2220Zav idoviciTeletbn: 0321206'780 info. fax. 032/206-706.*** ra.,duri., bo,grad. za'rdo'reriiza'rdo'rcr.br. oozdrertibih.ner ba,
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Profcsor.dr. Refil< Caiic, r,ijecnik Gracisog vijeca Zaviclovici

GV Zavidovidi

Gradonadelnik, Presedavajuca GV.

I)rcdmet: Incijativa za kulturnu ntanilcstaciju ; Ljeto u graclu;

Poltovarri predlaZem GY Zavidovici i g'adonadelniku cla organizujerno kulturnu
rrranrfestacijtr ; Ljeto u gradu; u pcrijodu od 20.07.2022 godine do 20.08.2022 godile.

OUI{AZLOZENJE; BudZetorn CV Zavidovici jc prcdioZeno 5000 KM za navedenu
rrranil'estaciju, ali ista zbog pandemije korone nije r,rvrStena u progranr rada GY. Zbog

;rromilenjertih epidemioloSkih uvjcta inicirarn cla ovu l<ulturnu manif-estaoiju realizirarro.

PrcdlaZerrr gradonadelr-ril<u ako prihvata ovu inci.jativr,r , cla hitno forrnira tirr za realizaciju
ovc rlaniitstacijc u satavu;

I)oc.dr I-la5irr Mujanovic

Mr.1Lrr. Erna SrnailhodZic

Prof.cir. Refik Catic

Mr'. Derrrr BuljubaSic

Jalrnanovic Sanel, Idriz AliilodZic, Adcn-r

N4trstafa.

Zavrclovici , 30.06. 2022 gorline, PoDNosrL aff!*cr{rwe

CATIC

Sn-railhoclZii, Nihada Mustaiic Serbo, Faljic



ARMIN IMAMOVIC

OPCINSKI VU ECNIK

30.06.2022 godine

PREDMET: INICIJATIVA

Postovani, na osnovu clana 109. Poslovnika o radu opcinskog viieca Zavidovici

Podnosim INICUATIVU za podnosenje imovinskih kartica svih aktuelnih vijecnika

U O.V Zavidovici a koje ce se odnositi na imovinsko stanje prije izbora u O.V kao i

imovinsko stanje nakon preuzimanja duznosti do danas.

lsto tako vijecnici ko.ii su se odrekli pausala da navedu u koje svrhe kome iu kom

lznosu proslijedjuju ta.i iznos.

U skladu sa poslovnikom INICIJATIVU podnosim u pisanoj formi.

OBRAZLOZENJE:

Oni vijecnici koji su u stalnom kontaktu sa gradjanima ( a ja sam jedan od tih)

svjedoci su stalnih optuzbi iinsinuacija na racun vijecnika a koje se odnose na

protupravno koristenje svog polozaja a u svrhu sticanja materijalne koristi.

Stvara se atmosfera nepovjerenja i beznadja a svaki trud iodluka vijeca se komentira

u smislu :,, kome li sada namjestaju iko ce od ovoga imati benefit,,

zato u duhu transparentnosti predlazem da svi aktuelni vijecnici (oni koji su drugi

mandat onda prije tog mandata) javno dostave svoje imovinsko stanje prije stupania na

duznost kao itrenutno imovinsko stanie a koje cemo objavitiiavno.

Takodjer se spekulira i da su vijecnici koji su se odrekli ,, pausala ,, ucinilito samo

deklarativno pa ih pozivam da javno pokazu gdje je preusmjeren taj novac.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVICI

OPCINSKO VUECE ZAVIDOVICI

Predsjedavajuca gdja.Erna Merdic Smailhodzic



ARMIN IMAMOVIC

OPCINSKI VIJECNIK

30.6.2022 Cod.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

OPCINA ZAVIDOVICI

OPCINSKO VUECE ZAVIDOVICI

Predsjedacajuca gdja. Erna Merdic Smailhodzic

PREDMET : INICIJATIVA

Postovani na osnovu clana 109. Poslovnika o radu opcinskog viieca Tavidovici podnosim

INICUATIVU za postavlianje displeia ,,BROJAC BUDZETSKE POTROSNJE" a koji bi se postavio

na zgradu opcine.

U skladu sa poslovnikom INICUATIVU podnosim u pisanoj formi.

OBRAZLOZENJE:

Dilglgi bi 24 sata pokazivao kolicinu ibrzinu budzetske potrosnie.

smatram da gradjani imaju pravo na informaciiu koja smaniuje mogucnost manipulaciie niihovim

novcem kao io kolicini i dinamicitrosenia budzetskih sredstava.

Samim tim da ce se i inicirati aktivnije ucesce ier kvalitet zivota gradjanki i gradiana zavisi od

njihove ukljucenosti u budzetske procese itako obezbjedilo racionalno iefikasno raspolaganje

javnim prihodima.

Posebno mislim da ce se i zaposleni u javnom sektoru odgovorniie ponasatijer ako znamo da oko

66% ili 213 budzeta ide na njihove plate onda imamo pravo traziti vecu odgovornost od njih.

Sto se tice financiranja brojaca itehnicke izvedbe mozemo se obratiti da tu posredu.ie

-Centar civilnih iniciiativa koii ie to vec i uradio iza postavljan.ie broiaca u saraievu a kojile kao

financijera za tu priliku nasao u Fglggfg j1flglg jMlyq BiH i USAID/CAP



$o<;ijal<iemokr arska ;rer t ija Eosne i lfelccgovlne
f,oqrjax4e*.rofi pfi ?c(a naptr*ja $oc*e x X*pqer*exxe

slobcda. jednako*t, solidarn*st

Daturn : 29.06 2022. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Prcdmct: VUECNICKO pITANJE. dosravlja sc

Na osttot'u dlanova 8. i ti7. Poslovnika o radu Opciuskog r ilcca Zavidovici.kao vrlecnik Gradskog vijcca
Zavidovici postavljam sljcdccc vijccnidko pitanic: Da li rc i kada je u planu postavka turistidkc
signalizaciic na regionalnont putu R46.5 Zavidoviii-li4agla.j sa oznakorn za skrctan jc prcnra
nacionalrrour spomeniku Stara Rujnidk a dialniia?

Obrat.loLenje:

U pitaniima upuccuinr prema Kantonalnoj direkcl.ji za ccstc traZio sanr i infomraciju kada cc sc izvriiti
postavka turistidkc lablc n nacionalni sponrenik Stara Rujnidka dZanriia i u odgovoru su dostavili
lnfornlaciiu da je nadleZnost posta'r,ke turistidke signalizacijc u ovlasliura lokalnc sarnoupra\/c.

S toga -ic potrcbno dostavrti infornraciju kada -ic nlogucc odckivali postavkr.r ovc tablc obzironr da jc
Kanlortalua direkciia za ccstc vcc izvrSili posta\/ku saobrac.janc signalizaciie i oznaku za skrcatnia prclua
nilcsnoj zaiednici Rujinca a na kojem bi sc mogla rzvriitr i postavka luristidkc table.

Od nadlchih zahtijevanr lasnc odgovore u pisanoj fomti.

Vijccnidko pitanje upucujc sc rradlcZnoj gradskoj sluibi.

S poitovanjem.

., .'1/.,/^
' Viiccnik SDP BiH,/

/ ' '' c- /'\#'t-
Haris Hodiic, dipl.oec

Spiinska organlzaciia SOp 8iH ?avidovidi Gnuttrrncra opraxraar4xja

!$krt:terija? j Adresr: dr.Pinki:sa Banta bb
(zgrada,,Siare opiine")
72220 Zavidovii:i
Eosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 12 879-040
E-ma ll: i rJil!:,J * irQ i:iil. r:rr i:or

Cr{Il SurX Saax,qus Nhr.r

$_tY..q_...,&ht
faceboo k.com/sdpbih

fa cebook.com/sdpbihzavidovici
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sloboda, jednakcst, solidarncst

Daturrr. 29 06 2022.gochne
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Predmct: VIJECNICKO PITANiE. dosrav[ia se

Na osttovu dlano-,,a u r 87 Poslovnika o radu Opiinskog r'!cca Zal,idovrcr. kao vrjccnik Gradskog vrycca
Zavidovici postavljam sljedeie vi-jccnidlio pitanje: Kada ie se nastaviti radovi na diScenjr.r kanala i
bankina uz regionalnu cestu R465 Zavidoi,ici-Maglaj u nascljcnom rnjestu Dolac tc kada se moZe

odckivati kosidba kompletue dionicc puta Zavidovici-Maglal 'l

ObrazloZerye:

Izvodad radova na odrZavanju rcgionalnc cestc R46-5 Zavidoviii-Dolac Doboj pr"rto,i d.d. Doboj Jug
vr5io jc u prcthoduom pcriodu di5cenie bankina i kinala uz dionicu ovog regionalnog puta sl'e do
ttasclicnog nriesta Dolac. Ci5ccnjc kanala uradcno jc za prvih -5 kilometara diouicc puta Zavidovici-
Dolac-Magla.i dok-fc preostalih cca. 3 knr dionicc puta nedo'r,ricno i vec nfcscc dana izvodad radova nc
poduzinra aktirarosli ua nastavku di5ccnia kanala dionicc puta ko.ia tc- kada 1c u pitanju odrZavaqlc
rcgionalog pu1a. u nicgovoj nadlcinosli.

Dircktno pitanlc:

Kada se ntoTe odckivati nastavka radova na prcostala 3 km puta. tc kada izvodad radova planira uraditi
kosidbu ovc dionce puta'l

Uz odgovor dostaviti i infornaciju kada planiraju izvr5iti bcloniranic rlcdavno postavl-jcnih saobraca-jnih
zrrakova ko-ii nisu slabilni i pozicionirani u vcrtilialnom poloZaju u skladu t.aZakonont o saobracaju. tc

i izmjc5tanie znakova za naseljeno nljcsto Dolac a koji su postavljcni neposredno uz nrost za skrctanjc
za nascljcno mjesto Ruinica umjcsto za I lun niZc prema Magla-iu ?

Od uadleZnih zahtijevam jasne odgovorc u pisanoj formi. Vijccnidko pitanie upucuje se nadlcZllo-i

gradskoj sluZbi. Kantonalno.j dirckclii za ccstc i prcduzccu Doboj pulcvi d.d Doboj Jug.

S poSlovanjcm,

'/r
/". i\

Spfinska organiraciia SSp Aiil 2evldovi6i

B'krstariifit: Adresa: dr"Pinkasa ganta bb

{zgrada,,Stare opiinea}
7222OZavidovicj

Bosne i Hercegovina

0n*rrltxcra opraxNaaqnja

Tel: +387 i0) 32 879-040
Faxi +187 {0) 32 879-0{O

E-mall: sLl0{il?r!3i:ifj"rrct. L,r

C&n BHX 3aex,q,oenhx

*.8:v-.5-i'0*:1
faceboo k.com/sdpbih
facebook.com/sdpbihzavidovici

Vijecnik SDP B*{

Haris HodZii,
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Daturn. 29.06.2022. godine

BOSNA I HERCEGOVTNA
FEDERACIJA BOSNE I HBRCEGOVINE

GRAD ZAVTDOVIET
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Predmet: Inicijativa za dono5enie odluke o pokretanju aktivnosti na
projektovanjtt i izgradnji teniski terena za potrebe djece i gradana Zavidovica

Po5tovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opcinskog vijeca Zavidovici, u irne
Kluba vijecnika Socijaldernoklatske parlije BiH u Opdinskorn vijecu Zavidovici
podnosirn INICIJATIVU za dono5enje odluke o pokretanju aktivnosti na
projektovanju i izgradnji teniski tercna za potrebe djece i gradana Zavidovica.

U skladu sa stavotn 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljarno u pisanoj
fonni sa

OBRAZLOZBNJEM kako slijedi :

Kako je Rukornetni klub Krivaja Zavidovici objavio prodaju sportskih terena
smje5tanih na posjedu rukometnog kluba a tirne i terena za tenis koji su, kada je u
pitanju lokalna samoupravaZavrdovici, postajali sarno na ovoj lokaciji, nuZno je
poduzeti radnje na obezbjedenju novih terena na kojirn bi naSa djeca i gradani
Zavidovic mogli igrati tenis.

Za realizaciju ove incijative zaduluje se nadleZna sluZba i gradonadelnik da
poduzmu sve potrebne radrye na pronalasku pogodnog opcinskog
zenljiita/lokacije za izgradnju teniskih terena, rn-adu projekta i odabiru
najpovoljnijeg izvodada radova na izgradnji teniski terena.

Sredsfva za realizaciju ove inicijative predvidjeti budZetorn grada Zavrdovrci za
2023.

$pfinska organizacija SDp $iil Zavidovidi Onurra*cre flpraHXaaqr,ria Cr{n FNX 3aax6r:or*trl+
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Daturr. 29.06.2022 godinc
BOSNA I HERCEGOVTNA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Prerlmct: VIJECNIdKO PITANJE, dostar l.ja sc

Na osnor,u dlanova tl. i 87. Poslovnika o radu Opcinskog vijcca Zavido.r,ici. kao vijecnik Gradskog vijeca
Zavidovici postavljant sljcdecc viiccnidko pitanje : TraZiur da mi sc dostavc kopile evidcncije o izlasku
pasa lutalica iz at,1la?

ObrazloZcnje:

Kako u posljednjc vrijcrne imamo povc6an broj pasa lutalica u rurahrim podmdjima kao i ialbe po.iedinih

nfcsnih za.iednica da sc psi lutalicc izmjc5taju sa azlla na ruralna podrudia potrcbno jc hitno dostaviti
kopije evidcncijc o izlasku pasa lutalica iz anla.

Ovo jc potrcbno dostavitl iz, ratloga Sto jc krajcnr godinc u azilu zbrinuto oko 120 pasa lutalica a u
inspekcif skour nalazu od 12.O5.2022. godinc sc navodi da u azilu boravi oko 65 pasa lutalica.

Uz kopijc cvidencijc o izlasku dostaviti i pisnreno obrazloZcnjc gd-ic sc psi lutalice iznrjcita.ju.

Od nadleirih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj fomi.

Vliccnidko pitanjc upu6uie se nadlciroj gradskoj sluZbi i UdruTrniu Zirotinjsko cars{r'o Antra.

S po5tovan.jenr,

Spdinska organiaacija SDP Bitl Zavidouidi

5r'krptarijat: Adresa: dr.Pinkasa Eanta |rb
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidovidi
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Daturn: 29 06 2('t22.godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVTDOVICI

Prcdmct: VIJECNICKO PITANJE, dostavlia se

Na osnor"u dlanovo 8. i 87. Poslovnika o radu Op6inskog vr1c6a Zavido'r,i6i- kao vijccnik Cradskog vijcia
Zavtdovrti postavljam sljedecc vijecnidko pitanjc: TraZinr da uri sc dostave svi dosadaSnji iz-r,icitaji
Konrisiic za nadtor nad provodcrlu Projekta zbinrjavan-ia napuStenih pasa i pasa lutalica u urabninr
sredinanra opcine Zav idov ici'l

Direktno pitanie:

Zahtiievanr da sc dostavc imcna dlanova Komisje ta nad'zor nad provodcniu Projekta z.brir{alanla
l.rapuitcnih pasa i pasa lutalica u urbanim srcdinama opcinc Zavidovici kao i svi dosadainji iz;r,lcitaji
ovc komisijc

Od nadlcirih zahtijcvaur jasnc odgovorc u pisanoj lonni.

Vijecnidko pitanjc upu6uje sc nadlcTnoj gradskoj sluZbi.

S po5lovanjcnr.

Gpdinska organizaciia snp BiH zavidotridi onurxr*cra opraxNsaqxja
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Datunr : 29 0 6.2022. godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Prcdmet: VIJECNIdKO PITANJE. dosrar,!a sc

Na osnoru dlanova 8. i 87. Poslovniha o radu Opcinskog viieca Zavidovici. kao viiecnik Gradskog vijeca
Zavidovici postavljant sljedccc vi je6nidko pil.an-jc: Tralint da rui sc dostavi infomraciia dali aztl ta psc
pcrs.icdu.ie svu potrcbnu prateiu infrasffuktum i objcktc polrcbnc za obavljanje registrot,anc d.jclaslnosti
za prilrval pasa Iutalica u skladu sa Rjeieniem broj 06-19-3061121-UP-l--5 od 0(r.09.2021. godirc'

Uz odgovor dostaviti i kopilu ovog rjcienja kao i infornraci-ju ko jc ustanovio da azll za psc inra slc
potrebnc pratccc objckte i da-jc tclmidki ispravan ?

Od nadlcTlih zahtijevanr jasnc odgovorc u pisanoj lonrri.

Vijccnidko pitanjc upucujc sc nadlcZnoj gradsko.l sluibi -J_^
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Bosna i Hercegovina
Federacija Bosne i Hercegovine
Zenickodobojski kanton
Grad Zavidovici
Opcinski vijecnik Skejic Samir
Datum:30.06.2022. godine.

Gradsko vijece Zavidovici
Gradonadelnik grada Zavidovici
N./ R predsjedavajuca gradskog vijeca
Mr.lur. Erna Merdic SmailhodZil

Predmet:

lzgradnja atletske staze na pratou fudbarskog terena FK Krivaja

Obrazloieip:

Postovani prisutni, Grad Zavidovici su sredina koja gotovo cijelo stoljece bastini uspjesnu sportsku tradiciju
u gotovo svim natjecateljskim disciplinama alije slijed nepovoljnih oktlnosti ovaj grad udaljio od
respektabilnih sportskih dometa.U Zelji i nastojanju da gradu vratimo nekada5nji sportski ugled bilo bi
potrebno kontinuirano ulagati u sportsku infrastrukturu a osobito u discipline koje su neolravdano
zapostavljane u dosadaSnjim razvojnim strategijama i u discipline koje promovisu kulturu
natjecanja'Slijedeci ovakvu prolekciju apelovao bih na vijeinike da u razmatranje uzmu mogu6nost
ulaganja u atletsku stazu na platou terena FK Krivaja.

sredstva za realizaclu bismo predvidjeli u dogovoru s Atletskom federacijom BiH i sredstvima visih nivoa
vlasti.

lnicijativu podnosim u skladu s clanom 10g. u pisanojformi .

S poStovanjem, samostalni gradski vijecnik

Skejic Samir

\Li*\,*. tr,*tr


